
HELGEÅNS & 
VATPENRAD 7 

2023-02-03 

Protokoll 
Styrelsemöte med Helgeåns vattenråd 

Tid: onsdag den 1 februari 2023 18:00 

Plats: Rådhus Skåne, Kristianstad eller via Teams 

Närvarande: 

Ulrika Hedlund Kristianstads kommun 

Emil Grönkvist Osby kommun 
Glenn Oredsson LRF 

Anna Ralsgård Brittedal Kraftproduktion AB 

Georg Malm Göingebygdens biologiska förening 

Christer Neideman Naturskyddsföreningen i Kristianstad 
Alf Isberg Hallaryd Visseltofta Fiskevårdsförening 

Sandra Törnblad Dillon Revision AB 

Linus Ekström 

§ 1 

§2 

§3 

Länsstyrelsen Kronoberg 

Sammanträdet öppnas 

Sammanträdet öppnades av mötesordförande Glenn Oredsson. Mötet 

inleddes därefter med att samtliga styrelseledamöter beklagade att Karl 

Gemfeldt fått direktiv från kommunstyrelsen att lämna ordförandeposten vid 

årsskiftet 22/23. Eftersom Karl är vald av föreningens stämma att sitta som 

ordförande fram till stämman 2023, så borde han fått sitta kvar till dess att 

en ny ordförande väljs. Styrelsen påpekade även att det är stämman som 

väljer ordförande och inte en enskild kommun. 

Ulrika informerade om att Kommunstyrelsen utsett en ny representant till 

Helgeåns vattenråd - Ricard Jönsson, Sd, ersättare i miljö- och 

hälsoskyddsnämnden. Ricard Jönsson adjungeras till styrelsen fram till 

stämman. 

Val av justeringsperson 

Christer Neideman utsågs till justeringsperson. 

Fastställelse av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 
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§4 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§5 Presentation Per Torstensson 

Per Torstensson som är anställd som limnolog inom Kristianstads 

Vattenrike presenterade sig och några av de projekt man jobbat med inom 

Vattenriket. Per kommer framöver att arbeta med Helgeåns vattenråd 

tillsammans med Ulrika. 

§6 Redovisning av vattenradets ekonomi 

Sandra Törnblad, Dillon AB, gick igenom förslaget till bokslut som ska 

presenteras på stämman i vår. Ulrika och Sandra fortsätter diskussionen om 

hur LONA-projekten ska redovisas, så att allt blir klart till stämman. 

Anna Ralsgård presenterade vattenrådets ekonomi. Just nu finns 468.680 kr 

på vattenrådets konto. Ulrika visade ett förslag till flerårsbudget som 

tydliggör hur olika projektmedel kommer in respektive betalas ut från 

vattenrådet mellan år 2023-2025. 

Kansliet kommer att skicka ut påminnelser om medlemsavgiften till 

vattenrådets medlemmar. 

§7 Information om projekt 

Ulrika informerade om att anbudsöppning gällande Kilingaan kommer att 

äga rum i mitten av februari. Därefter kommer projektet att pågå fram tom 

den 30/6 då åtgärdsplanen ska vara klar. Ulrika informerade även om att vi 

inte fått besked gällande LONA-ansökan för projektet om nedlagda 

torvmossar i Helgeåns avrinningsområde. Tanken är också att använda 

denna ansökan för att även söka LOVA-medel från länsstyrelsen i 

Kronoberg gällande motsvarande projekt. 

Emil berättade att Osby kommun har två projekt på gång — återvätning av 

Gullarpa ängar (Helgeåns avrinningsområde) och våtmarksanläggning i 

Rågeboda (Skräbeåns avrinningsområde). Finansiering finns till 75940, vilket 

betyder att resterande 25940 behöver sökas från annat håll. Osby kommun 

kommer att kontakta Havs- och vattenmyndigheten och Länsstyrelsen i 

Skåne för att undersöka om det finns extra projektmedel att söka. 

$8 Planering inför årsmötet 

Emil undersöker om det är möjligt att hålla årsstämman på pappersbruket i 

Östanå eller på Bergakungen stug- och konferensanläggning i Osby. 

Styrelsen föreslår även att Per håller föredrag på årsmötet om några av de 

projekt som Vattenriket jobbat/jobbar med. 
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Ulrika tar fram förslag på handlingar till årsmötet och skickar ut till 

styrelsen innan de skickas ut med kallelsen till stämman. 

$9 Aktiviteter under våren 2023 

Styrelsen enades om att man gärna vill göra ett ”studiebesök” hos Österlens 

vattenråd under våren. Ulrika kontaktar Österlens vattenråd för att diskutera 

möjligheten och ett ev. upplägg på besöket. 

§ 10 Ovriga fragor 

Inga övriga frågor 

Mötet avslutas och ordförande tackar för visat intresse. 

Wudba Neon 

  

    

Glenn Oredsson Ulrika Hedlund 

Ordförande Sekreterare 

Christer Neideman 

Justeringsperson 
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